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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-09-01 12:40-17:00
Plats: Gröna Ridhuset

Närvarande:
Agnes Lindström (ordförande)
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)
Ebba Drugge (skattmästare)
Saga Gidlund (vice skattmästare, PR-ansvarig)

Astrid Gerhart
Astrid Drugge
Lema Adam
Judit Andersson

Ej Närvarande:
Tilda Moodysson
Martin Viksten

Irma Bringzen
Irma Oldenvi

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Lema valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Alla protokoll är publicerade på hemsidan.

§ 5 EKONOMI
Vi har 9563,79 kr på kontot. Varav större delen är pengar som blev över från förra läsårets

verksamhet. Vi tänker använda en del av pengarna för att fixa Timmer
Ebba och Becky kollar med några de känner om de kan fixa Timmer.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
Utvärdering cafeteriamöte: Det gick bra, inte supermånga närvarande, föräldrarna nöjda
Status utfasning av engångsartiklar: Det verkar ha fungerat bra!
Ridläger 2025: inväntar svar från föräldrarna.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN

http://www.sfrk.nu
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Utvärdering hästfixardag: Det gick bra, barnen tyckte det var kul.
Utvärdering instagram under sommaren: Det gick bra, vi fick beröm av många i stora

styrelsen.
Utvärdering Glädjehoppet: Det gick jättebra, inte så många som deltog, barnen och

föräldrarna var nöjda och glada. Vi fick en käpphäst av ett barn.
Planering kompisvecka:

● Lappar på skåpen,
● Nallebjörns-jakt,
● Godisskål vid kassan,
● Dagens snäll-utmaning på instagram,
● Tema “Hästen” på bingo, tipspromenad och snälla hästord, värdegrundsträff på

lördagen vid 14.00.
● Ansvara över att lägga ut snäll-utmaning och snälla hästord: Agnes måndag, Ebba

tisdag och onsdag, Saga torsdag, Agnes fredag, Becky lördag och söndag.
● Gömma nallebjörnar: Söndag gömmer vi 4 st inför måndag, någon i personalen

gömmer 2 st på tisdag, Becky 2 st på onsdag, Astrid 2 st på torsdag, Ebba 2 st på
fredag, Agnes 2 st lördag och ingen på söndag.

Status julgransplundringsshow: Agnes har pratat med stora styrelsen, de ska ansvara över
julgransplundringsshowen. Vi ska hjälpa till.

Planering julkalender: Vi ska ha mer varierade luckor, hjälpstyrelsen ansvar över vissa
teoriluckor. Bjuder in hjälpstyrelsen till mötet i oktober och bestämmer mer då.

Planering halloween, bjuda in andra?
● Vi ska höra av oss och bjuda in först Sollentuna och sen Ågesta. Svara båda nej hör vi

av oss Täby och sist Compass och kolla om de vill vara med på våran spökrunda.
● Vi lägger den på fredagen och lägger den lite tidigare.
● Lema kanske fixar annan varm choklad beroende på hur många vi blir.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
”Anordna aktivitet”-dokument ser bra ut.
Vi kollar om några dagar för att se så att QR-koden fortfarande fungerar.
Klubbjackor är inget behov från vår sida.
Vi gör lite reklam för käpphäst DM.
Stora styrelsen vill att forskningsprojektets resultat ska presenteras, det blir först när de är

klara.
Inloggningen på Google Drive fungerar.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Vi behåller samma dag och tid, alltså tisdagar kl 18.00. Nästa styrelsemöte blir 1/10 och

hjälpstyrelsen är inbjudna.

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Vi gör reklam för käpphäst DM på instagram.
Vi sätter upp QR-koden när vi är säkra på att den fungerar.
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Datum för ridlägret så snart vi vet.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Rebecka Bonnevier

Justeras:

Agnes Lindström Lema Adam
Ordförande Justeringsperson


